

**H.E. Chief Executive Officer
Abu Dhabi Securities Exchange
Abu Dhabi, United Arab Emirates**

**سعادة/ الرئيس التنفيذي المحترم
سوق أبوظبي للأوراق المالية
أبوظبي، دولة الإمارات العربية المتحدة**

Dear Sir,

تحية طيبة وبعد ،،،

e& enterprise to acquire a majority stake in "Beehive"

e& المؤسسات تستحوذ على حصة الأغلبية في منصة Beehive

We would like to inform you that e& enterprise, a subsidiary of Emirates Telecommunications Group Company PJSC "e&", has signed a binding agreement to acquire a majority stake in Beehive Group Holdings Limited "Beehive", the first regulated online marketplace for peer-to-peer lending to SMEs in the MENA region.

تود شركة e& المؤسسات، وهي شركة تابعة لمجموعة الإمارات للاتصالات ش.م.ع "e&" اعلامكم بأنها وقعت اتفاقية ملزمة للاستحواذ على حصة أغلبية في مجموعة Beehive القابضة المحدودة، "Beehive"، المنصة الرقمية الرائدة لإقراض الشركات الصغيرة والمتوسطة في منطقة الشرق الأوسط وشمال إفريقيا.

Founded in 2014 and based in the Dubai International Financial Centre, Beehive is the leading crowdfunding platform in the region; it connects creditworthy businesses seeking finance with investors, both private and institutional. The company does not take on any credit risk, which is entirely borne by the investors.

تعد شركة Beehive، التي تأسست في العام 2014 ومقرها في مركز دبي المالي العالمي، منصة رائدة في مجال التمويل الجماعي في المنطقة. وكجزء محوري من مهامها تقوم Beehive بربط الشركات التي تتمتع بالجدارة الائتمانية مع المستثمرين من القطاع الخاص والمؤسسات. وتتجنب الشركة المخاطر الائتمانية، والتي يتحملها المستثمرون بالكامل.

e& enterprise will acquire 61% - 69% of Beehive at an enterprise value of USD 35 million, via a combination of both primary capital injection and acquisition of existing shares. The financial impact is immaterial to the Group's consolidated financials. The transaction is not associated to related parties and will be paid in cash.

وسوف تستحوذ e& المؤسسات على نسبة 61% الى 69% من شركة Beehive على أساس قيمة المؤسسة البالغة 35 مليون دولار امريكي، وذلك من خلال الجمع بين المساهمة في رأس المال الأولي والاستحواذ على الأسهم الحالية. كما إن الأثر المالي المتوقع طفيف على نتائج أعمال والمركز المالي للمجموعة. وإن الصفقة لا ترتبط بأطراف ذات علاقة، وتم تمويلها نقدًا.

Completion of the transaction remains subject to regulatory approvals, customary closing conditions, and administrative procedures. Should there be any developments on this subject, we will keep the market updated in due course.

إن إتمام الصفقة يخضع لاستيفاء الموافقات التنظيمية وعدداً من الشروط والإجراءات الإدارية. وسيتم إعلام السوق بأية تطورات هامة حول هذا الموضوع، وذلك وفقاً لقواعد وقوانين سوق الأوراق المالية المعمول بها.

Kind regards,

وتفضلوا بقبول فائق الإحترام والتقدير،،،

كريم بنيس
الرئيس التنفيذي للشؤون المالية للمجموعة
Karim Bennis
Group Chief Financial Officer